
Protokół nr III/2024 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 27.05.2024 r. 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 13:49) i stwierdzenie prawomocności 

Miejsce posiedzenia – Zespół Placówek Oświatowych w Sieciechowie. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 15 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Sieciechów Pani Zofia Wójcik, która przywitała 
zaproszonych gości Komendanta Posterunku Policji w Gniewoszowie Pana Komisarza Artura Leszczyńskiego 
oraz Prezesa Zarządu Gminnego OSP RP w Sieciechowie Pana Kazimierz Mastalerza, Pana Wójta, Panią 
Sekretarz i Panią Skarbnik, Państwa Radnych i Państwa Sołtysów, a także Panią Mecenas Joannę Grzywacz. 

Przypomniała, że sesja jest transmitowana i utrwalana pod względem obrazu i dźwięku. Sesję można 
odtworzyć na stronie Urzędu Gminy w Sieciechowie.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła kworum. 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Zofia Wójcik TAK 
Aneta Wiktoria Krzyżak TAK 
Katarzyna Gozdera TAK 
Marek Chołuj TAK 
Andrzej Wiraszka TAK 
Piotr Sadura TAK 
Grażyna Jasik TAK 
Kamil Cezary Jakubowski TAK 
Stanisław Potyra  TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Paweł Karsznia TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Jakub Szewc TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Jarosław Jacek Śmietanka TAK 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodnicząca Zofia Wójcik odczytała proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji planowanej i nadzwyczajnej. 
4. Bezpieczeństwo publiczne, porządek na terenie gminy. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
7. Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki Publicznej w Sieciechowie i jej Filii w Zajezierzu w 2023 r. 



8. Przedstawienie przez Wójta raportu o stanie Gminy za rok 2023. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 
nieruchomości; 

2) dokonania zmiany Załącznika nr 2 Uchwały Nr LXIX/400/23 Rady Gminy Sieciechów z dnia 
28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 
2024 r.; 

3) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na 
strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Sieciechów; 

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2027; 
5) zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2024 r. 

10. Sprawy różne i informacje. 

11. Zamknięcie obrad. 

W związku z brakiem uwag do porządku obrad Pani Przewodnicząca zarządziła jego przyjęcie. 

Głosowało: 15, Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymało się: 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z ostatniej sesji planowanej i nadzwyczajnej 

Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik poinformowała, że Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem 
z ostatniej sesji planowanej przesłanym drogą elektroniczną na adres e-mail.  

W związku z brakiem uwag Pani Przewodnicząca zarządziła przyjęcie protokołów. 

Głosowało: 15, Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymało się: 0 

Protokoły z ostatniej sesji planowanej i nadzwyczajnej zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 4. Bezpieczeństwo publiczne, porządek na terenie gminy. 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik, która poinformowała, że Pan Komendant i Pan Prezes zostali 
poproszeni o przygotowanie pisemnego sprawozdania za rok 2023. Pan Komendant złożył swoje 
sprawozdanie do biura rady i radni mieli możliwość zapoznania się ze sprawozdaniem i przedyskutowania 
jego treści na posiedzeniach komisji. Następnie poprosiła Pana Komendanta Artura Leszczyńskiego 
o przedstawienie swojego sprawozdania.  

Głos zabrał Pan Komendant Artur Leszczyński, który na wstępie pogratulował Radnym wyboru do Rady 
Gminy a także pogratulował wyboru Pani Przewodniczącej. Następnie przedstawił sprawozdanie z pracy 
Komisariatu Policji w Gniewoszowie, stanie przestępczości na terenie jego działania, prowadzonych działań 
prewencyjnych, oraz wykrywalność w rozbiciu na poszczególne gminy. Sprawozdanie stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Pan Komendant podziękował Panu Wójtowi i Radzie gminy za ufundowanie zestawu 
komputerowego dla Komisariatu Policji w Gniewoszowie. Poinformował również, że w ubiegłym roku nie 
doszło do skutku zakupienie nowego radiowozu dla komisariatu. Poprzednia rada gminy przeznaczyła na ten 
cel dotację, która musiała zostać zwrócona. Następnie poprosił obecną radę o przyznanie dofinansowania 
na zakup radiowozu w roku obecnym. 

Głos zabrała Pani Skarbnik Halina Karaś, która zapytała o zwiększoną ilość zdarzeń związanych z narkotykami. 
Pan Komendant odpowiedział, że do zdarzeń nie dochodzi w szkołach. Część z tych zdarzeń została 
ujawniona przez policjantów z Kozienic tzn. przez powołany specjalny zespół do spraw narkomanii. Przyznał, 



że Gmina Sieciechów jest pod tym względem na pierwszym miejscu. 

Następnie głos zabrał Prezes Zarządu Gminnego OSP Pan Kazimierz Mastalerz i przedstawił ogólny stan 
jednostek OSP na terenie Gminy Sieciechów, ilość zdarzeń ratowniczo-gaśniczych, stan wyposażenia OSP, 
planowane inwestycje. Podkreślił znaczenie odpowiedniego wyszkolenia strażaków, którzy najczęściej są 
pierwszymi osobami na miejscu zdarzenia. Zwrócił uwagę, że największym problemem jest brak kadry, 
szczególnie tych najmłodszych (sprawozdanie w załączeniu). Na zakończenie swojego wystąpienia 
podziękował za współpracę Panu Wójtowi i Radzie Gminy a także poprosił o dalsze wspieranie OSP w miarę 
posiadanych możliwości. Z okazji rozpoczęcia nowej kadencji życzył Radzie i Panu Wójtowi owocnej 
i spokojnej pracy na rzecz lokalnej społeczności. 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik, która zarządziła przerwę w obradach. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów w okresie między sesjami 

Obrady po przerwie wznowiła Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik. 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie ze swojej działalności za okres 
od 22.03.2024 – 26.05.2024: 

1. Podpisanie umowy o udzielenie dotacji ze środków finansowych Województwa Mazowieckiego na 
realizację zadania pod nazwą „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Nagórnik”. 

2. Podpisanie umowy o wsparcie realizacji zadania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 
3. Zawarcie umowy na świadczenie usługi przewozowej do lokali wyborczych dla wyborców ujętych 

w spisie wyborców w dniu wyborów tj. 7 kwietnia 2024 r. 
4. Obecność na finale Festiwalu Piosenki o Zdrowiu organizowanym przez Powiatową Stację 

Sanitarno-Epidemiologiczną w Kozienicach. 
5. Organizacja akcji Wielkie Sprzątanie Zajezierza - edycja IV. 
6. Podpisanie umowy na dofinansowanie programu pod nazwą „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025” (dla szkoły w Sieciechowie, Słowikach i Zajezierzu). 
7. Zawarcie umowy na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania: 

„Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Sieciechów”. 
8. Udział w gminnych obchodach Dnia Strażaka. 
9. Przeprowadzenie postępowania przetargowego dla zadania: „Przebudowa drogi gminnej 

w miejscowości Nagórnik”.  
10.  Złożenie wniosku w ramach Rządowego Programu Aktywny Maluch - utworzenie żłobka 

w Sieciechowie. 
11.  Złożenie wniosków o dofinansowania do zadania usuwanie azbestu. 
12.  Udział w uroczystych obchodach Powiatowego Dnia Strażaka w Kozienicach. 
13.  Udział w debacie społecznej poświęconej bezpieczeństwu mieszkańców na terenie powiatu 

kozienickiego pod nazwą: "ŚWIADOMY ZAGROŻEŃ - ZNACZY BEZPIECZNY". 
14.  Udział w spotkaniach z mieszkańcami podczas wyborów sołtysa. 

 

Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który zapytał, odnośnie punktu 7, kiedy zostanie przeprowadzona 
modernizacja oświetlenia ulicznego. Pan Wójt odpowiedział, że został wyłoniony wykonawca dokumentacji 
i w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie modernizacji. 

Głos zabrała Pani Radna Aneta Krzyżak, która zapytała, odnośnie punktu 11 dofinansowanie usuwania 
azbestu, na czym polega ta inicjatywa i kogo będzie dotyczyła. Pan Wójt odpowiedział, że jak co roku Urząd 
Marszałkowski ogłosił nabór na dofinansowanie usuwania azbestu. Kwota maksymalna dla gminy to 
40 000 zł. Mieszkańcy zapisują się na listę, która jest cały czas otwarta. W miarę posiadanych środków 
i w zależności od tonażu azbest jest odbierany od osób z listy. 



Głos zabrała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik, która zapytała, czy coś dzieje się w kierunku utworzenia 
żłobka. Pan Wójt odpowiedział, że gmina wie już od ponad roku, że dostała środki na żłobek, ale w dalszym 
ciągu czeka na podpisanie umowy. Gmina złożyła wniosek o pozyskanie dodatkowych środków, które 
w ocenie Pana Wójta powinny zostać przyznane. Dofinansowanie zostanie przeznaczone na przebudowę 
i dostosowanie pomieszczeń do standardów żłobka w kwocie blisko 2 mln zł. Pani Sekretarz dodała, że 
z otrzymanych środków przewidziane jest również trzyletnie utrzymanie żłobka. Podkreśliła, że z założenia 
gminę nie powinno to nic kosztować.  

Ad. 6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który poprosił, aby gmina wystąpiła z wnioskiem do Zarządu Dróg 
Powiatowych o prawidłowe oznakowanie na rondzie w m. Gniewoszów niskiego tunelu znajdującego się 
w m. Zajezierze. Drogą tą kierują się tiry z naczepami, które przed tunelem o wysokości 3,5 m muszą 
wycofywać stwarzając zagrożenie w ruchu rogowym. Pan Radny po rozmowie z Panem Komendantem, który 
wyraził zgodę, poruszył trzeci rok z kolei udostepnienia pomieszczenia dla dyżuru policji w m. Zajezierze. 
Pan Wójt odpowiedział, że jedynym pomieszczeniem jakiem dysponuje gmina jest świetlica wiejska. Pani 
Skarbnik dodała, że należy również podpisać stosowną umowę. Pan Radny Bieniarz poprosił również, 
o ponowienie pisma do Starosty o utwardzenie pobocza ul. Wiślanej. Pan radny podkreślił, że chodzi 
o bezpieczeństwo dzieci i mieszkańców. Po drodze nie ma się gdzie podduszać ani po lewej ani po prawej 
stronie, a samochody poruszają się z dużą prędkością.  

Głos zabrała Pani Radna Katarzyna Gozdera, która złożyła pisemny wniosek o wybudowanie chodnika lub 
utwardzenie pobocza przy drodze krajowej nr 48 od skrzyżowania w kierunku Dęblina do końca wsi. 
Poruszają się tamtędy dzieci do szkoły, a także mieszkańcy do sklepu i na przystanek i utwardzenie pobocza 
zapewniło by bezpieczeństwo pieszym. 

Głos zabrał Pan Radny Jakub Szewc, który zapytał jaka jest sytuacja z drogą z bloczka na Mozolicach Małych. 
Zapytał również o budowę kanalizacji na odcinku Mozolic Dużych. Poprosił również o ponowne 
wystosowanie pisma o wybudowanie chodnika od Mozolic Małych, ponieważ jest tam duży ruch. Według 
wiedzy Pana Radnego środki na ten cel zostały zaplanowane na 2028 r. zgodnie z pismem zwrotnym jakie 
otrzymał jego poprzednik na ostatni wniosek w tej sprawie. Pan Radny stwierdził, że zmieniła się władza 
i może będzie bardziej przychylna tej inwestycji. Pan Wójt odpowiedział, że temat chodnika jest mu 
doskonale znany. Jest to droga powiatowa i podstawową sprawą jest uregulowanie stanu prawnego drogi. 
Podkreślił, że obecnie w radzie powiatu jest trzech radnych z terenu naszej gminy. Należy wniosek ponowić 
i zwrócić się do radnych o jego poparcie, aby przyspieszyć uregulowanie stanu prawnego drogi. Pan Wójt 
odniósł się również do budowy kanalizacji, stwierdzając, że projekt kanalizacji na Mozolicach jest jedyną 
gotową dokumentacją jaką w tej chwili gmina posiada. Gmina będzie szukała dofinansowania na realizację 
tej inwestycji, ponieważ budowa kanalizacji jest dla nas najdroższą inwestycją. Pan Wójt poinformował 
również, że jeśli chodzi o drogę na Mozolicach Małych to odbyło się spotkanie z mieszkańcami i został 
wyznaczony nowy geodeta, który będzie wytyczał przebieg granic w terenie. Podkreślił, że sprawa jest 
bardzo trudna. Pan Radny Szewc dopytał, czy to mieszkańcy nie mogą się dogadać i na czym będzie polegał 
problem, jeśli nowy geodeta wytyczy granice. Pan Wójt odpowiedział, że nie wszyscy mieszkańcy akceptują 
sposób wytyczenia granic. Głos zabrała Pani Sekretarz Mirosława Pachocka która wyjaśniła, że mieszkańcy 
nie akceptowali wytyczonych granic i zarzucali Urzędowi Gminy zlecenie wytyczenia inwestycji w terenie 
a nie granic działek. Podkreśliła, że zlecone zostało wytyczenie punktów granicznych. Na spotkaniu zostało 
oficjalnie ustalone, że gmina podpisze umowę z geodetą, w której jasno będzie określone, że wytyczone 
mają być granice nieruchomości. Kopia umowy zostanie udostępniona zainteresowanym mieszkańcom. 
Pani Sekretarz ma nadzieję, że mieszkańcy zrozumieją, że geodeta nie działa na zlecenie gminy i w sprawie 
nareszcie nastąpi progres. Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że jeżeli wszyscy mieszkańcy zgodzą 
się z wytyczeniem to gmina będzie musiała wykupić części działek na pobocza drogi, która w tej chwili jest 
bardzo wąska tj. 3 m i nie spełnia standardów drogi gminnej. W chwili obecnej jest to tylko działka, która 
jest drogą dojazdową do posesji. Głos zabrała Pani Sołtys Małgorzata Galarek, która zapytała Panią Sekretarz 
czy będą wytyczane powierzchnie działek mieszkańców. Pani Sekretarz odpowiedziała, że zlecone zostanie 
wznowienie punktów granicznych. Ostatnio mieszkańcy zarzucali, że zostało zlecone wytyczenie drogi, 



natomiast gmina zleciła wyznaczenie granic działek i mieszkańcy nie mieli dowodów, że było inaczej. Teraz 
zostanie spisana umowa, z której będzie jasno wynikać co zostało zlecone. 

Głos zabrała Pani Radna Justyna Pachnia, która zawnioskowała o zorganizowanie odbioru opon rolniczych. 
Taką potrzebę zgłaszali mieszkańcy Głuśca i Zbyczyna. Głos zabrała Pani Skarbnik Halina Karaś, która 
odpowiedziała, że taka zbiórka była organizowana od dwóch lat we wrześniu i w tym roku również w tym 
samym czasie zostanie zorganizowana. Opony będzie można dostarczać na PSZOK. Pan Wójt dodał, że na 
spotkaniu mieszkańcy zarzucali mu , że można oddać tylko dwie takie opony w czasie zbiórki. Wyjaśnił, że 
limit taki został ustalony, aby jak najwięcej rolników mogło ze zbiórki skorzystać.  

Głos zabrał Pan Radny Andrzej Wiraszka, który zapytał na jakim etapie są inwestycje drogowe Kępice - 
Przewóz i ul. Kwiatowa i kiedy ruszą prace. Uprzednio poinformowano, że prace rozpoczną się 
w kwietniu. Pan Radny przypomniał również, że Pan Wójt zobowiązał się, że zasypie kruszywem doły 
w drodze wzdłuż wału Łoje-Przewóz. Głos zabrał Pan Wójt, który przyznał, że uprzednio wykonawca dał 
sygnał, że prace mają się rozpocząć w kwietniu, ale dodał, że wykonawca powinien zmieścić się 
w terminie na wykonanie. Poinformował, że wykonawca zrobił wykop i wysypał kruszywem 
ul. Południową w Sieciechowie. Jeśli chodzi o drogę Kępice - Przewóz to półtora miesiąca temu geodeta 
nabił paliki wytyczając drogę, która w terenie przebiegała w innym miejscu niż powinna a teraz trzeba 
to usankcjonować. Co do ul. Kwiatowej to było podejrzenie, że jeden z płotów znajduje się w granicach 
działki, ale sprawa została już wyjaśniona. Pan Wójt interweniował również w sprawie zniszczonego 
parkingu przy cmentarzu w Opactwie, gdzie składowany był urobek z budowy drogi.  

Głos zabrał Pan Radny Stanisław Potyra, który zapytał na jakim etapie jest projekt kanalizacji na Łojach. Pan 
Wójt odpowiedział, że został sporządzony poglądowy plan przebiegu kanalizacji, który można przedstawić 
mieszkańcom, aby wyrazili zgodę na przejście po ich działkach. Podkreślił, że umieszczenie urządzeń 
kanalizacyjnych w pasie drogi powiatowej jest zbyt kosztowne a także, że powiat nie wyrazi zgody na takie 
rozwiązanie. Stwierdził również, że gminie zależy na wykonaniu projektu, ponieważ wkrótce mogą się 
pojawić środki zewnętrzne na budowę kanalizacji. 

Pan Radny Stanisław Potyra przypomniał również, że w ubiegłym roku było wyznaczonych pięć terminów 
na odbiór opon rolniczych. Pan Wójt stwierdził, że mieszkańcy skarżą się, że płacą opłatę za odbiór odpadów 
komunalnych a gmina nie chce odbierać opon rolniczych. Następnie wyjaśnił, że opłata jest pobierana za 
odbiór odpadów z gospodarstw domowych, a nie z gospodarstw rolnych, i gmina nie ma obowiązku opon 
rolniczych odbierać. Natomiast jeśli rada przeznaczy środki z budżetu to gmina taką akcję przeprowadzi. 
Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który zauważył, że gmina jest gminą rolniczą i powinna być rolnikom 
przychylna. Pan Wójt odpowiedział, że gmina jest przychylna rolnikom, niestety opony rolnicze są bardzo 
ciężkie i odebranie wszystkich opon od rolników byłoby bardzo kosztowne. Dlatego został ustanowiony limit, 
aby wszyscy mieli równe szanse swoje opony oddać.  

Głos zabrał Pan Radny Andrzej Wiraszka, który nie uzyskał odpowiedzi czy Pan Wójt zobowiąże się zasypać 
doły na drodze wzdłuż wału. Dodał, że wywrotka kruszywa powinna wystarczyć na zasypanie dołów, które 
utrudniają przejazd samochodem. Pan wójt odpowiedział, że droga ma nieuregulowany stan prawny, ale 
postara się pomóc.  

Głos zabrał Pan Radny Jarosław Śmietanka, który zapytał czy została uwzględniona poprawa nawierzchni 
drogi na Leśnej Rzece. Dodał, że asfalt był tam wątpliwej jakości i szybko powstały ubytki w drodze. Pan Wójt 
odpowiedział, że gmina dostała dofinansowanie w kwocie blisko 5 mln zł na poprawę nawierzchni 4-5 dróg 
na terenie gminy min. na Leśnej Rzece, Głuścu, Opactwie i w Sieciechowie. W tej chwili przygotowywana 
jest dokumentacja w celu uregulowania stanu prawnego tych dróg. Większość dróg zostanie zrobiona 
w systemie „zaprojektuj - wybuduj”. Droga na Leśnej Rzece wchodzi częściowo w działkę leśną, pas drogowy 
ma różną szerokość a w związku z tym, że droga będzie modernizowana z dofinansowania parametry muszą 
być zachowane. Po uregulowaniu stanu dróg zostanie ogłoszony przetarg. 

Głos zabrał Pan Radny Jakub Szewc, który zapytał czy w świetlicy w Mozolicach Dużych został wymieniony 
licznik na trójfazowy. Pan Wójt odpowiedział, że trzy czy cztery miesiące temu złożył wniosek o zwiększenie 
mocy w Rejonie Energetycznym w Kozienicach. Tydzień temu dowiezione zostało zaświadczenie 



o przygotowaniu instalacji pod zwiększenie mocy i teraz gmina czeka na decyzję po czym należy uiścić 
opłatę. Cała procedura może trwać nawet do roku czasu. 

Głos zabrał Pan Radny Paweł Karsznia, który przypomniał, że złożył pisemnie dwa wnioski dotyczące 
nawiezienia piasku na plażę i naprawy ławek, oraz naprawy huśtawki i ławek w parku w Sieciechowie. Pan 
Wójt odpowiedział, że naprawa ławek została zlecona już przed wnioskami Radnego, natomiast jeśli chodzi 
o plażę to zobowiązał się w miarę możliwości nawieść piasku i zachęcił wspólnotę, która ma swój piasek, do 
wsparcia tej inicjatywy. Pan Radny Karsznia zapytał również, czy są podejmowane jakieś czynności mające 
na celu otworzenie punktu aptecznego. Pan Wójt odpowiedział, że mina prowadziła rozmowy z firmą, które 
szły w dobrym kierunku. Niestety okazało się, że nie może otworzyć kolejnego punktu ze względów 
formalnych. Po rozmowach zapadła decyzja, aby nagłośnić sprawę w mediach. Pan Radny zaproponował, 
aby umieścić takie ogłoszenie na stronie Okręgowej Izby Aptekarskiej w Warszawie, gdzie aptekarze 
poszukują lokalizacji. Pan Wójt podziękował radnemu za cenną podpowiedź. 

Głos zabrał Pan Radny Andrzej Wiraszka, który zawnioskował o wystosowanie pisma do GDDKiA o przycięcie 
gałęzi drzew przy zjeździe z drogi krajowej nr 48 w drogę powiatową nr 1733W koło figurki w m. Opactwo. 
Gałęzie bardzo mocno ograniczają widoczność pojazdom wyjeżdżającym z drogi powiatowej i może dojść 
do wypadku. 

Głos zabrał Pan Radny Paweł Karsznia, który zapytał, czy w tym roku planowane jest zatrudnienie ratownika 
na plaży, chociażby w weekendy. Pan Wójt odpowiedział, że nie jest to planowane. Od kilku lat gmina nie 
zatrudnia ratownika, ponieważ jest to bardzo kosztowne, poza tym gmina nie ma zgłoszonego kąpieliska. 
Pani Sekretarz dodała, że to rada gminy podejmuje uchwałą decyzję o ustanowieniu kąpieliska. 

Głos zabrał Pan Radny Andrzej Wiraszka, który zasugerował, aby umieścić regulamin parkingu 
w m. Zajezierze oraz aby autobus szkolny parkował na parkingu a nie w zatoczce autobusowej przed szkołą 
blokując zatoczkę dla transportu publicznego. Pan Wójt zobowiązał się tablicę umieścić, poinformował 
również, że wrak samochodu, który znajdował się na parkingu został usunięty dwa tygodnie temu 
i przetransportowany na PSZOK. 

Głos zabrał Pan Radny Kamil Jakubowski, który zawnioskował, aby wystosować pismo do Zarządu Dróg 
Powiatowych o przycięcie gałęzi drzew znajdujących się wzdłuż drogi powiatowej nr 1735W w m. Nagórnik 
(początkowe numery domów). 

Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który poprosił o uporządkowanie terenu w parku na tzw. Kamelonce 
w m. Zajezierze gdzie składowane były palety z kostką. Dodał, że obecnie ktoś składuje tam materiały 
budowlane. Pan Wójt odpowiedział, że przeprowadzi wizję i ustali do kogo należą materiały. 

 

Ad. 7. Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki w Sieciechowie i jej Filii w Zajezierzu w 2023 r. 

Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik poinformowała, że państwo radni otrzymali informację na temat 
funkcjonowania biblioteki, która została skrupulatnie przeanalizowana na posiedzeniach komisji 
(sprawozdanie w załączeniu). Pani Kierownik odpowiadała na pytania radnych, którzy ocenili sprawozdanie 
pozytywnie. Głos zabrał Pan Radny Paweł Karsznia, który zauważył, że filia w Zajezierzu organizuje wiele 
zajęć dla dzieci i poprosił, aby informacje o zajęciach były umieszczane na profilu społecznościowym gminy. 

Ad. 8. Przedstawienie przez Wójta raportu o stanie Gminy za rok 2023. 

Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik poinformowała, że państwo radni otrzymali kopie raportu o stanie gminy 
za 2023 rok. Prosiła o wnikliwe przeanalizowanie jego treści, ponieważ na następnej sesji odbędzie się 
dyskusja nad raportem, a następnie głosowanie nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania. 

Następnie Pani Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach. 

Obrady po przerwie wznowiła Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik, a następnie poprosiła Pana Wójta 



Arkadiusza Gubę o przedstawienie Raportu o sanie gminy za rok 2023. 

 

Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że na podstawie znowelizowanych zapisów ustawy 
o samorządzie gminnym, Wójt do dnia 31 maja zobowiązany jest do przedstawienia radzie gminy raportu 
o stanie gminy. Raport obejmuje podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim, w szczególności 
realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy i budżetu obywatelskiego. 

Informacje zawarte w niniejszym dokumencie mogą posłużyć mieszkańcom Gminy Sieciechów do 
zwiększenia wiedzy na temat funkcjonowania samorządu, a także mogą się stać podstawą do określenia 
kierunków rozwoju Gminy Sieciechów w przyszłości. 

Pan Wójt stwierdził, że Gmina Sieciechów jest gminą wiejską o typowo rolniczym charakterze. Zajmuje 
powierzchnię 61,26 km2, z czego 73% powierzchni Gminy zajmują użytki rolne. Zdecydowanie przeważa 
uprawa zbóż. W skład Gminy wchodzi 16 sołectw. 

Ostatnie lata były dla Gminy Sieciechów okresem intensywnego rozwoju. Prowadzonych było wiele prac, 
które mają służyć poprawie komfortu życia mieszkańców, usprawnić komunikację oraz podnieść walory 
estetyczne Gminy Sieciechów.  

Największymi inwestycjami realizowanymi w poprzednim roku na terenie Gminy Sieciechów były inwestycje 
w zakresie gospodarki wodno-kanalizacyjnej, między innymi rozbudowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, 
modernizacja oczyszczalni ścieków czy przebudowa ujęcia wody. Sukcesywnie rozwija się również 
infrastruktura drogowa. Poprawie uległy drogi w m. Opactwo i Wólka Wojcieszkowska oraz ulice 
w Sieciechowie i Zajezierzu. Budowane i modernizowane drogi, zwiększają bezpieczeństwo i komfort 
mieszkańców gminy. W ostatnich latach dużą wagę przywiązujemy również do zaspokajania potrzeb 
społecznych, w tym integracje mieszkańców. Zostały zmodernizowane świetlice wiejskie w Mozolicach 
Dużych i Głuścu, przebudowano również parkingi przy ośrodkach zdrowia na terenie gminy a także zostało 
wybudowane boisko wielofunkcyjne w Sieciechowie.  

Dzięki przeznaczeniu 328 007,78 złotych na fundusz sołecki zrealizowano wiele zadań wskazanych przez 
mieszkańców poszczególnych miejscowości, które mają posłużyć poprawie życia mieszkańców i zwiększeniu 
roli integracji społecznej. 

Pan Wójt zauważył również, że wciąż niepokojącym zjawiskiem jest stale malejąca liczba mieszkańców 
Gminy Sieciechów. Stanowi to wyzwanie dla samorządu, który musi skupić się na stworzeniu przyjaznych 
warunków dla rodzin i dalszych wieloaspektowych inwestycjach.  

Podkreślił, że gmina osiągnęła bardzo wiele tylko dzięki intensywnej pracy i dobrej współpracy całej 
społeczności, za którą bardzo serdecznie podziękował. Poprosił również o wsparcie w kolejnych latach.  

Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do powstania tego dokumentu. 

Zaprosił do debaty oraz zgłaszania opinii i sugestii na temat przedstawionego Państwu Raportu 
i zaproponowanego w nim modelu przekazania informacji. Poinformował, że raport będzie uzupełniany 
w kolejnych latach, zgodnie z sugestiami wszystkich zainteresowanych sprawami Gminy Sieciechów. 

Ad. 9. Podjęcie uchwał 
 

Ad. 9.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody odstąpienia od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości; 

Treść uchwały odczytała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik i w związku z brakiem uwag zarządziła jej 
przyjęcie. 



Pan Radny Stanisław Potyra zgłosił, że omyłkowo zagłosował „przeciw” i poprosił o zmianę głosu na „za” 
w systemie do obsługi posiedzeń.  

Głosowało: 15, Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymało się: 0 

Uchwała nr III/6/24 w sprawie wyrażenia zgody odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.2. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany Załącznika nr 2 Uchwały Nr LXIX/400/23 
Rady Gminy Sieciechów z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 
Gminy Sieciechów na 2024 r.; 

Treść uchwały odczytała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik i w związku z brakiem uwag zarządziła jej 
przyjęcie. 

Głosowało: 15, Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymało się: 0 

Uchwała nr III/7/24 w sprawie dokonania zmiany Załącznika nr 2 Uchwały Nr LXIX/400/23 Rady Gminy 
Sieciechów z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 2024 r. została 
przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z 
terenu Gminy Sieciechów; 

Treść uchwały odczytała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik i w związku z brakiem uwag zarządziła jej 
przyjęcie. 

Głosowało: 15, Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymało się: 0 

Uchwała nr III/8/24 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Sieciechów została 
przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-
2027; 

Treść uchwały odczytała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik i w związku z brakiem uwag zarządziła jej 
przyjęcie.  

Głosowało: 15, Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymało się: 0 

Uchwała nr III/9/24 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2027 została 
przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2024  

Treść uchwały odczytała Pani Przewodnicząca Zofia Wójcik i w związku z brakiem uwag zarządziła jej 
przyjęcie. 



Głosowało: 15, Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymało się: 0 

Uchwała nr III/10/24 w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2024 została przyjęta 
jednogłośnie. 

Ad. 10. Sprawy różne i informacje 

Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który zapytał jakie kroki zostały poczynione w kwestii światłowodów 
na terenie gminy. Głos zabrała Pani Sekretarz Mirosława Pachocka, która podkreśliła, że zadała sobie wiele 
trudu, aby sprawdzić stan faktyczny w tej kwestii. Przypomniała, że na jesieni ubiegłego roku gmina 
otrzymała pismo z informacją, że będą nabory dla samorządów na budowę sieci światłowodowej. W tej 
chwili jest cisza w tej kwestii być może związana ze zmianą władzy. Poinformowała, że dowodziła do 
Ministerstwa Cyfryzacji i do Centrum Funduszy Polska Cyfrowa i otrzymała informację, że zostały ogłoszone 
nabory wniosków dla firm komercyjnych tak, jak odbyło się to uprzednio, a nie dla samorządów. Pani 
Sekretarz nie wie czy jakaś firma przystąpiła do realizacji na terenie naszej gminy, przypuszcza, że gmina 
dowie się o tym jak pojawią się u nas przedstawiciele firmy. Rozważa wystąpienie z wnioskiem 
o udostępnienie informacji publicznej do Centrum Funduszy, które będzie zobligowane udzielić informacji 
w określonym terminie. 

Głos zabrał Pan Radny Jakub Szewc, który zapytał o budowę szkoły w Słowikach, ponieważ pojawiły się 
pogłoski, że są problemy z wykonawcą. Poprosił Pana Wójta o odniesienie się do sprawy. Pan Wójt przyznał, 
że są problemy z wykonawcą. Odbyło się spotkanie, na którym wykonawca poinformował, że budowę 
dokończy podwykonawca i gmina będzie płacić bezpośrednio podwykonawcy. Podkreślił, że jest jeszcze czas 
na zakończenie inwestycji w terminie. 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca, Zofia Wójcik, która zapytała na jakim etapie jest zmiana miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla Sieciechowa. Pan Wójt odpowiedział, że odbyło się spotkanie 
konsultacyjne w Kozienicach z Powiatową Izbą Rolniczą, która ma zaopiniować proponowane zmiany. Pani 
Urbanistka przygotowała dokumentację do zaopiniowania przez Ministra Rolnictwa. Dokumentacja została 
przesłana i gmina uzyskała informację, że zmieniany obszar jest dość duży ok 82 ha w tym grunty chronione 
wysokiej klasy i z pewnością wszystkie zmiany nie zostaną zaakceptowane. Gmina będzie apelować na 
piśmie o zwiększenie ilości działek budowlanych. Pan Wójt podkreślił, że podjął słuszną decyzję o zmianie 
planu etapami, ponieważ zmiana całego obszaru Sieciechowa na działki budowlane została by potraktowana 
jako absurd. Podział na etapy był słusznym podejściem, które daje większe pole do negocjacji. 

Ad. 11. Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Pani Przewodnicząca zakończyła obrady III sesji Rady Gminy 
Sieciechów. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Karolina Fuks 



 

Wykaz głosowań 

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Głosowało: 15 
Głosowało ZA: 15 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 

1 Paweł Karsznia za 

2 Stanisław Potyra za 

3 Marek Chołuj za 

4 Jakub Szewc za 

5 Katarzyna Gozdera za 

6 Anna Kowalczyk za 

7 Justyna Pachnia za 

8 Aneta Wiktoria Krzyżak za 

9 Jarosław Jacek Śmietanka za 

10 Grażyna Jasik za 

11 Kamil Cezary Jakubowski za 

12 Andrzej Wiraszka za 

13 Piotr Sadura za 

14 Zofia Wójcik za 

15 Piotr Bieniarz za 

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji planowanej i nadzwyczajnej 

Głosowało: 15 
Głosowało ZA: 15 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 

1 Stanisław Potyra za 

2 Paweł Karsznia za 

3 Marek Chołuj za 

4 Grażyna Jasik za 

5 Jarosław Jacek Śmietanka za 

6 Jakub Szewc za 

7 Anna Kowalczyk za 

8 Kamil Cezary Jakubowski za 

9 Andrzej Wiraszka za 

10 Justyna Pachnia za 

11 Aneta Wiktoria Krzyżak za 

12 Piotr Bieniarz za 



13 Zofia Wójcik za 

14 Piotr Sadura za 

15 Katarzyna Gozdera za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody odstąpienia od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

Głosowało: 15 
Głosowało ZA: 15 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 

1 Marek Chołuj za 

2 Paweł Karsznia za 

3 Anna Kowalczyk za 

4 Piotr Sadura za 

5 Justyna Pachnia za 

6 Grażyna Jasik za 

7 Katarzyna Gozdera za 

8 Piotr Bieniarz za 

9 Stanisław Potyra za 

10 Jarosław Jacek Śmietanka za 

11 Kamil Cezary Jakubowski za 

12 Andrzej Wiraszka za 

13 Zofia Wójcik za 

14 Jakub Szewc za 

15 Aneta Wiktoria Krzyżak za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany Załącznika nr 2 Uchwały Nr 
LXIX/400/23 Rady Gminy Sieciechów z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 
Sieciechów na 2024 r. 

Głosowało: 15 
Głosowało ZA: 15 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 

1 Marek Chołuj za 

2 Justyna Pachnia za 

3 Paweł Karsznia za 

4 Katarzyna Gozdera za 

5 Anna Kowalczyk za 

6 Jakub Szewc za 

7 Piotr Bieniarz za 

8 Andrzej Wiraszka za 

9 Aneta Wiktoria Krzyżak za 



10 Zofia Wójcik za 

11 Kamil Cezary Jakubowski za 

12 Jarosław Jacek Śmietanka za 

13 Stanisław Potyra za 

14 Piotr Sadura za 

15 Grażyna Jasik za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 
Gminy Sieciechów 

Głosowało: 15 
Głosowało ZA: 15 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 

1 Anna Kowalczyk za 

2 Marek Chołuj za 

3 Stanisław Potyra za 

4 Grażyna Jasik za 

5 Paweł Karsznia za 

6 Justyna Pachnia za 

7 Andrzej Wiraszka za 

8 Jarosław Jacek Śmietanka za 

9 Kamil Cezary Jakubowski za 

10 Piotr Bieniarz za 

11 Zofia Wójcik za 

12 Aneta Wiktoria Krzyżak za 

13 Jakub Szewc za 

14 Katarzyna Gozdera za 

15 Piotr Sadura za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2024-2027 

Głosowało: 15 
Głosowało ZA: 15 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 

1 Andrzej Wiraszka za 

2 Justyna Pachnia za 

3 Stanisław Potyra za 

4 Marek Chołuj za 

5 Zofia Wójcik za 

6 Jakub Szewc za 

7 Grażyna Jasik za 



8 Anna Kowalczyk za 

9 Jarosław Jacek Śmietanka za 

10 Aneta Wiktoria Krzyżak za 

11 Piotr Sadura za 

12 Kamil Cezary Jakubowski za 

13 Piotr Bieniarz za 

14 Paweł Karsznia za 

15 Katarzyna Gozdera za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2024 r. 

Głosowało: 15 
Głosowało ZA: 15 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 

1 Paweł Karsznia za 

2 Marek Chołuj za 

3 Andrzej Wiraszka za 

4 Katarzyna Gozdera za 

5 Justyna Pachnia za 

6 Jarosław Jacek Śmietanka za 

7 Jakub Szewc za 

8 Zofia Wójcik za 

9 Stanisław Potyra za 

10 Aneta Wiktoria Krzyżak za 

11 Piotr Bieniarz za 

12 Kamil Cezary Jakubowski za 

13 Anna Kowalczyk za 

14 Piotr Sadura za 

15 Grażyna Jasik za 

 


